
Nu har alla sprungit kvalbanan. Den gick i ett område som inte tidigare var sprintritad. Kul och rättvist 

att vi kunde erbjuda ett arrangemang på okänd karta. Att få ihop denna tävling under rådande 

omständigheter har varit utmanande. Så det var det extra kul att se alla glada leenden efter målgång. 

Vi uppskattar det.  

Förutsättningarna för kvalbanan var 12 minuter. Svårt att utnyttja så mycket som möjligt av det 

tekniskt svårare området i början och ändå hinna in på 12 minuter. Det gav på slutet lite mer löpning 

än teknik. Det var 12 minuter vi fick av folkhälsomyndigheten. Det ger med 90 sekunder 

startmellanrum, att det är 8:a samtidiga löpare ute på banan. De är max antal personer för en 

offentlig tillställning (som detta är). Därför fick ni lång startdjup, och lång väntan på samlingsplatsen. 

På samlingsplatsen var det inte en offentlig tillställning, så där räknas antal personer annorlunda. 

Därför tack till att alla. Ni skötte Corona restriktionerna. Höll rimligt avstånd. Stod ut i kylan. Ingen 

trängsel. Alla var duktiga. 

Imorgon blir det två området med banor av olika karaktär. Den ena präglad av TV-sändingen på 

nätet. Den andra av området. Nu när det är heat med gemensam start så har vi försökt hitta punkter 

och banor som passar för att fler är ute samtidigt. Fast inte fler än 8:a. Men lite trång kan det ändå 

bli, på vissa ställen. 

Vi hoppas ni haft en trevlig vistelse. Trots att vi tvingats spara de bästa områdena i centrum. Vi fick 

inte ha banor i centrum, med risk för publik och folksamling. Men vi hoppas att OK Roslagen får 

arrangera ett SM där senare i höst. Den individuella sprinten och sprintstafetten. Norrtäljeborna 

skulle uppskatta det. Med Er som löpare och vi som publik. 

Sort tack till SOFT som ställt upp och stöttat. 

Ibland går det att göra det möjliga, under rådande omständigheter på 12 minuter 

 

Ola Hultin, banläggare 

OK Roslagen 

  

 


